
  

Protokół Nr 2/06 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 

z dnia 27 grudnia 2006 r. 

  

Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 
Komisji Pan Henryk Sadzki, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Obecni: 

•    Przewodniczący Komisji 

•    Członkowie: 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Pan Kazimierz Musielak, który brał udział w 
Komisji Samorządowe- Organizacyjnej i Porządku Publicznego. Lista obecności stanowi 
załącznik do protokołu. 

W posiedzeniu komisji wzięli udział zaproszeni goście: 

•    Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak 

•    Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie            Mirosław Sobkowiak 

•    Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Grzegorz Mayer 

•    Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

Andrzej Szumski 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki przedstawił proponowany porządek obrad. Porządek 
posiedzenia przyjęto w wyniku głosowania - 7 głosów „ za" podczas nieobecności 
radnych Pana Kazimierza Musielaka i Pana Jarosława Jędrkowiaka. 
Porządek posiedzenia stanowi załącznik do protokołu. 

V 

Ad.1 

Henryk Sadzki 

Krzysztof Deutsch 

Jarosław Jędrkowiak 

Leszek Kamiński 

Robert Marcinkowski 

Elżbieta Pałka 

Krzysztof Wachowiak 

Mirosław Waluś 

 



Ad. 4 

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty w wyniku głosowania: 
głosów 6 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się" podczas nieobecności 
radnych Pana Kazimierza Musielaka i Pana Jarosława Jędrkowiaka. 

Ad. 5 a) 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/369/06 Rady 
Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 października 2006 r. w sprawie zmiany określenia zadań z 
zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 
poszczególne zadania przedstawił Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pan 
Mirosław Sobkowiak. 

Poinformował, że w związku z mniejszymi wydatkami dotyczącymi kosztów poniesionych 
przez pracodawcę na przystosowania nowego stanowiska pracy dla osoby niepełnosprawnej 
zadanie nr 1 w załączniku nr 2 proponuje się zmniejszyć o kwotę 10.000. Ponadto z uwagi na 
rezygnację wnioskodawcy z dofinansowania do likwidacji barier architektonicznych proponuje się 
zmniejszenie zadania nr 5 w załączniku nr 1 o kwotę 5.000.Środki te z uwagi na bardzo duże 
zainteresowanie korzystaniem z dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym na 
podstawie odrębnych przepisów proponuje się przenieść na ten cel i zadanie nr 3 w załączniku nr 
1 zwiększyć o kwotę 15.000. Ta zmiana pozwoli na pełne wykorzystanie przez Powiat Gostyński 
środków otrzymanych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, z 
uwzględnieniem aktualnych potrzeb środowiska osób niepełnosprawnych i ich rodzin. 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

Uchwała Nr 2/2/06 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/369/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z 
dnia 26 października 2006 r. w sprawie zmiany określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w 
ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 
wysokości kwot na poszczególne zadania została podjęta w wyniku głosowania-8 
głosów „za", O głosów „przeciw", O głosów „wstrzymujących się". 

 



Ad. 5 b) 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2006 r. 
nie wygasają z upływem roku budżetowego przedstawiła Skarbnik Powiatu Pani Eleonora 
Gościniak. 
Skarbnik zwróciła się do radnych, aby w §1 ust. 1 projektu uchwały dopisali zadanie, które 
pomyłkowo nie zostało tu wpisane ale zostało już uwzględnione w załączniku do projektu uchwały, 
tj: „Modernizacja budynku przy ul. Poznańskiej 200 -30.000 zł" Następnie poinformowała, że 
zgodnie z przepisem art. 191 ust. 1 ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych (tj. 
Dz. U. z 2005 r. Nr 249, póz. 2104 ze zmianami) niezrealizowane kwoty wydatków 
zamieszczonych w budżecie jednostki samorządu terytorialnego wygasają z upływem roku 
budżetowego (31 grudnia). Natomiast przepis ust. 2 stanowi, iż organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego (rada) może ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają z upływem 
roku budżetowego oraz określić ostateczny termin dokonania każdego wydatku ujętego w 
wykazie. Zarząd w projekcie uchwały proponuje Wysokiej Radzie ustalenie wykazu wydatków nie 
wygasających zgodnie z cytowanymi wyżej przepisami prawa w zakresie realizowanych w roku 
2006 zadań inwestycyjnych. By środki finansowe mogły być wydatkowane w roku 2007 bez 
konieczności wprowadzania ich do budżetu roku 2007, celowym jest podjęcie przez Radę 
przedmiotowej uchwały. Po ewentualnym przyjęciu projektu uchwały przez Wysoką Radę, środki 
finansowe określone w ust. 1 projektu uchwały, zostaną przekazane zgodnie przepisem art. 191 
ust. 4 ustawy o finansach publicznych na wyodrębnione subkonto podstawowego rachunku 
bankowego powiatu, a następnie z tego rachunku w roku 2007 regulowane będą płatności. 
Ponadto ze względu na różne terminy płatności Zarząd proponuje ustalenie ostatecznego terminu 
dokonania wydatków na dzień 30 września 2007r. 

Radny Pan Mirosław Waluś zapytał, jakie prace zostaną wykonane w szpitalu za tą kwotę 

1mln złotych, w jaki sposób zostanie on unowocześniony. 
Skarbnik Pani Eleonora Gościniak wyjaśniła, że środki te zostaną przeznaczone na 

remont budynku po siostrach i przystosowanie go na potrzeby oddziału położniczo- 

ginekologicznego. 
Radna Pani Elżbieta Pałka dodała, że jest to koncepcja podzielona na lata na etapy. 
Pierwszy etap tejże koncepcji przekształcił się już w projekt budowlany. Jest to modernizacja 

budynku sióstr wraz z łącznikiem. Budynek ten dochodzi do muru starego szpitala, w drugim  

etapie zostanie ten mur przebity i tym samym budynek ten zostanie po łączony z obecnym 

oddziałem ginekologiczne - położniczym. W nowym budynku pojawią się pokoje 

jednoosobowe, a na dole budynku będzie duża izba wypisów oraz poradnie. Koszt inwestycji 

 



to 1.150.000. Termin realizacji to koniec czerwca 2007. Teraz należałoby zacząć tworzyć projekt 
budowlany na II etap. 

Radny Pan Leszek Kamiński zwrócił uwagę na zbyt małą czcionkę i tym samym małą 

czytelność tabelki stanowiącej załącznik do omawianego projektu uchwały. 
Radny Pan  Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że do projektu uchwały dołączono 

uzasadnienie przedstawiające stronę merytoryczną, nie przedstawiono natomiast zadań 

których to dotyczy. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki zapytał, dlaczego przebudowa siedziby 

Powiatowego Zarządu Dróg została wpisana do wydatków niewygasających. 
Radna Pani Elżbieta Pałka wyjaśniła, że budynek ten został zakupiony w październiku br. 
Należało znaleźć środki pozwalające na wykonanie dokumentacji. W tym czasie został 
sprzedany budynek PALLAS-u, stąd decyzja, aby jak najszybciej rozpocząć prace nad 

dokumentacją. 

Uchwała Nr 2/3/06 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2006 r. nie wygasają z 
upływem roku budżetowego została podjęta w wyniku głosowania-8 głosów „za", O 
głosów „przeciw", O głosów „wstrzymujących się 

Ad. 5 c) 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 
2006 r. przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 
Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 14 grudnia 2006 roku przyjął projekt uchwały 
Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 rok. 
l. Zmiany w planie dochodów 

1.    Zwiększenie planu dochodów o kwotę 4.000 zł z tyt. większych wpływów z najmu i 
dzierżawy w ZSO w Gostyniu- dz.700 rozdz.70005 § 0750. 

2.    Zwiększenie planu dochodów o kwotę 744 zł z tyt. większych wpływów dla ZSS w 
Brzeziu- dz.801 rozdz.80102 § 0970. 

3.    Zwiększenie planu dochodów o kwotę 18.694 zł na stypendia unijne - dz.803 
rozdz.80309 zmniejszenie o kwotę 96 zł, dz.854 rozdz.85415 zwiększenie o kwotę 
18.790 zł. 

4.    Zwiększenie planu dochodów o kwotę 280.000 zł z tyt. dotacji otrzymanych z WFOŚiGW 
na zakup samochodu dla KPPSP w Gostyniu dz. 900 rozdz.90011 § 6260. 

 



II. Zmiany w planie wydatków 

1.   Zwiększenie planu wydatków o kwotę 744 zł na wyjazdy uczniów w ZSS w Brzeziu -dz.801 

rozdz.80102§4300. 

2.   Zwiększenie rezerwy ogólnej o kwotę 4.000 zł - dz.758 rozdz.75818 § 4810. 

3.   Zwiększenie planu wydatków o kwotę 18.694 zł na stypendia unijne - dz. 803 rozdz. 80309 

zmniejszenie o kwotę 96 zł, dz.854 rozdz.85415 zwiększenie o kwotę 18.790 zł. 

4.   Zwiększenie planu wydatków o kwotę 280.000 zł dla KPPSP w Gostyniu na zakup 

samochodu - dz. 754 rozdz.75411 § 6060. 

5.   Przesunięcia  pomiędzy  paragrafami  w  DPS  Chwałkowo,   DPS  Zimnowoda,   PZD, 

Starostwie Powiatowym. 

III. W związku ze zmianami w zadaniach inwestycyjnych dokonuje się zmian w załącznikach 

wydatków inwestycyjnych 

1. W załączniku nr 3 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu 

powiatu: 

a)   w póz. 1 w koi. 6 i 7 zmniejsza się zadanie „Budowa chodnika dr 4954 P 

wieś Smogorzewo o kwotę 5.414 zł. 

b)  w poz.2 w koi. 6 i 7 zmniejsza się zadanie „Budowa chodnika dr 4929 P 
wieś Zalesię o kwotę 1.643 zł 

IV. W związku ze zmianami w planie wydatków na stypendia unijne dokonuje się zmian w 

załączniku Nr 4 „Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy strukturalnych i Funduszu 

Spójności". 

Uchwała Nr 2/4/06 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2006 r. została 
podjęta w wyniku głosowania- 8 głosów „za", O głosów „przeciw", O głosów 
„wstrzymujących się". 

Ad. 5 d) 

Projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia 

przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

2007 rok przedstawił Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej 

Szumski. 

Poinformował, że Planowane przychody Powiatowego Funduszu na 2007 r. wynosić będą 

197.500,00zł (w tym 2500 zł odsetki). Są to wpływy z tytułu opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska i wprowadzanie w nim zmian przydzielane przez Urząd Marszałkowski w Poznaniu 

zgodnie z art. 402 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska 

 



(Dz. U. 06.129.902 ze zmianami). Stan środków na początek roku 2007 planowany jest w kwocie 
585,00 zł. Planowane wydatki Powiatowego Funduszu na 2007r. w kwocie 190.000,00 zł 
przeznaczone zostaną na realizację zadań określonych w art. 407 ww. ustawy Prawo ochrony 
środowiska, które wyszczególniono w załączniku do przedmiotowej uchwały. Są to zadania 
których finansowanie będzie wspomagane środkami pochodzącymi z Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, a ich wykonaniem zajmą się poszczególni 
wnioskodawcy. O dofinansowanie powyższych zadań wnioskowały zainteresowane podmioty, a 
ich prośby zostały zaakceptowane przez Zarząd Powiatu Gostyńskiego. Wśród planowanych 
zadań znajdują się również takie, które realizowane będą w całości przez Powiat Gostyński. 
Omówione tutaj zadania zostały uznane za priorytetowe, a ich realizacja za celową. Zgodnie z 
przedstawionymi planami prognozowany stan środków Powiatowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na koniec 2007r. wynosić będzie 8.085,00 zł. Planowane 
wydatki: 

Usługi związane z monitorowaniem zlikwidowanego składowiska 
odpadów niebezpiecznych - analizy z punktów monitoringowych - 
5 piezometrów P-4, P-5, P-6, P-7, P-9 oraz opracowanie raportu 

Analiza gruntów ze zidentyfikowanych punktów, w których mogą 
być przekroczenia standardów jakości gleb 

Obmiary geodezyjne w przypadku nielegalnej eksploatacji kopalin 
pospolitych 

Zebranie informacji o terenach zagrożonych ruchami masowymi 
ziemi 
Edukacja ekologiczna oraz propagowanie działań proekoloicznych 
i zasady zrównoważonego rozwoju, 
Urządzanie i utrzymywanie terenów zieleni, zadrzewień oraz 
parków w tym zwalczanie szrotówka kasztanowcowiaczka, 
zadrzewienia, melioracja 

Dotacje na zakupy inwestycyjne - DPS Chwałkowo /Park, 
oczyszczalnia ścieków/ 
Program redukcji populacji lisów Dofinansowanie zakupu ciągnika 
dla PZD Prognozowany stan środków na koniec 2007r. 

 

Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał na czym polega zbieranie 
informacji o terenach zagrożonych ruchami masowymi ziemi, czy SA jakieś konkretne propozycje 
na przyszły rok 

28.000,00 
zł 

2.000,00 
zł 

4.000,00 

zł 

30.000,00 

zł 

4.000,00 

zł 

30.000,00 

zł 

40.000,00 
zł 

12.000,00 zł 
40.000,00 
zł 
8.085,00 zł 

 



dotyczące punktu utrzymywanie i urządzanie terenów zielonych. Dodał też, że bardzo go 

cieszy punkt- program redukcji populacji lisów. 
Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej Szumski 
odpowiadając na pierwsze pytanie dotyczące zbierania informacji o terenach zagrożonych 
ruchami masowymi ziemi powiedział, że powiat de facto nie leży na obszarze objętym takim 
zagrożeniami. Jest to zadanie Geologa powiatowego, który z urzędu musi takie działania 
podejmować. Trudno na dzisiaj powiedzieć na co faktycznie zostaną przeznaczone te środki. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zapytał, czy ma to być jakiś kompleksowy program dla 
powiatu gostyńskiego, który określi miejsca niebezpieczne. 
Naczelnik Pan Andrzej Szumski potwierdził, że ma powstać program, z którego ma wynikać 
gdzie takie miejsca mogą potencjalnie wystąpić. Odpowiadając na pytanie dotyczące urządzenia i 
utrzymania terenów zielonych powiedział, że zamierza się kontynuować rozpoczęte działania w 
parku w Grabonogu, rozszerzając ten program także na inne parki na terenie powiatu. W tej chwili 
przygotowywana jest dokumentacja dotycząca rewaloryzacji parku w Grabonogu oraz wstępny 
wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, aby również stamtąd pozyskać 
środki. Na dzień dzisiejszy zostały już odmulone stawy. Naczelnik poinformował też, że w związku 
z programem zwalczania szrotówka kasztanowcowiaczka zostało zaszczepionych 600 drzew, co 
daje 20% wszystkich kasztanowców zinwentaryzowanych na terenie powiatu gostyńskiego. 
Skuteczność szczepionki na kolejne lata trudno już dzisiaj ocenić. Omawiając sprawę 
ograniczania populacji lisów powiedział, że aby premiować za odstrzał lisa w postaci 
wprowadzania do środowiska drobnej zwierzyny - kuropatw. 
Radny Pan Mirosław Waluś zapytał, czy w pkt 6 mieści się coś na temat zadrzewień 
śródpolnych. Dodał, że zadania uwzględnione w tym punkcie są bardzo ważne, a środków 
przeznaczonych na te cele bardzo mało. Zapytał czy gminy mogą tutaj wystąpić o środki. Radny 
Pan Krzysztof Wachowiak odnosząc się do zadań przewidzianych w pkt. 6 zapytał o meliorację. 
Ponadto zapytał, czy samorząd się już starał środki unijne na rekultywacje parku. 
Naczelnik Pan Andrzej Szumski poinformował, ze jest już wstępny wniosek do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, z tym że fundusze unijne w ramach 
programu odnowy wsi i dziedzictwa kulturowego- który w tym roku skończy swoje funkcjonowanie 
- prawdopodobnie będzie możliwość skorzystania. W najbliższym czasie będzie odpowiedź z 
urzędu marszałkowskiego, czy taka pomoc będzie możliwa do uzyskania przez powiat. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki zapytał, czy były inne wnioski do Starostwa 
Powiatowego związane z funduszem ochrony środowiska. 

 



Naczelnik Pan Andrzej Szumski poinformował, że po terminie wpłynął wniosek z Gminy Gostyń 
dotyczący Czachorowa związany z kontynuacją prac robót drogowych. 

Uchwała Nr 2/5/06 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu 
Gostyńskiego w sprawie zatwierdzenia projektu zestawienia przychodów i wydatków 
Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok .-
została podjęta w wyniku głosowania-7 głosów „za", O głosów „przeciw", 1 głos „ 
wstrzymujący się ". 

Ad. 5 e) 
Informacje Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu na temat zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2006-2007 przedstawił Dyrektor Pan Grzegorz Mayer. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Dyrektor PZD poinformował, że koszty, które wynikły z zimy 2006 r dotyczy przełomu l i II 
kwartału. W okresie IV kwartału 2006 nie poniesiono żadnych kosztów, za wyjątkiem dnia 2 

listopada, kiedy to wystąpiła gołoledź i w związku z tym poniesiono koszty w wysokości 
1.000 zł. Na zimowe utrzymanie dróg został ogłoszony przetarg, które wygrało 

Przedsiębiorstwo Drogowe „DROGBUD". Umowa została podpisana na 3 lata. Koszty 3- 
letniego utrzymania dróg w sezonie zimowym wynoszą ok. 1 min.zł, co rocznie daje kwotę 

332.000 zł, Firma „DROGBUD" posiada odpowiednie wyposażenie, aby zapewnić zimowe 

utrzymanie dróg. Drogi podzielono na 3 standardy zimowego utrzymania. Do IV standardu 

zostały zaliczone drogi powiatowe łączące siedziby gmin oraz stanowiące dojazd do siedziby 

Powiatu . Do V i VI standardu zostały zaliczone pozostałe drogi powiatowe ważne dla 

sprawnego działania komunikacji autobusowej oraz stanowiące dowóz dzieci do szkół i 
pracowników do pracy. Utrzymanie dróg w poszczególnych standardach przedstawia się 

następująco : 
Standard IV - jezdnia odśnieżona na całej szerokości, jezdnia posypywana na odcinkach 

decydujących o możliwości ruchu, 
Standard V - jezdnia odśnieżona, w miejscach zasp odśnieżony co najmniej jeden pas ruchu 

z wykonaniem mijanek, jezdnia posypana na odcinkach decydujących o możliwości ruchu, 
Standard VI - jezdnia zaśnieżona, prowadzi się interwencyjne odśnieżanie w zależności od 

potrzeb, jezdnie posypane po odśnieżeniu w miejscach wyznaczonych przez PZD. 
Umowa ni przewiduje wzrostu akcyzy, cen materiałów. Wykonawcy mieli tak określić kwotę, 
aby te środki wystarczyły na 3 lata. Dyżury są pełnione całodobowo domowo. 
Radny Pan Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że w zestawieniu Powiatowego Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 r. jest planowany zakup ciągnika. 

Zapytał, jak ten zakup ma się do potrzeb PZD. 
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Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer powiedział, że jest możliwość takiego zakupu, np. 
wcześniej zakupiono rębak. Dodał, że ciągnik będący w posiadaniu PZD ma ponad 20 lat i 
został przekazany przez Generalna Dyrekcje Dróg w 1986. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki wyraził wątpliwość, czy zakup ciągnika 

powinien nastąpić ze środków PFOŚiGW. 
Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Andrzej Szumski 
poinformował, że ustawa Prawo ochrony środowiska dopuszcza zakup tego typu urządzeń i 
sprzętów, jeżeli będą on służyć utrzymaniu terenów zielonych, zadrzewień itd. 
Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer powiedział, że inne powiaty kupują wszystkie 

niezbędne sprzęty i urządzenia na potrzeby utrzymani dróg właśnie z funduszu ochrony 

środowiska. Ciągniki będzie wykorzystywany nie tylko przy wycince drzew i krzewów, ale 

również przy remontach dróg. 
Radny Pan Mirosław Waluś zwrócił uwagę na drogę Poniec- Karzec- Krobia, między Krobią 

a Pudliszkami. Droga ta wymaga posypywania, gdyż zima zalega tam zawsze warstwa lodu. 
Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer powiedział, że teren wskazany przez radnego jest 
przewiewny i być może dlatego w okresie zimowym tworzą się tam zaspy. Podobna sytuacja 

występuje na drodze pomiędzy Brzeziem a Czajkowem. 
Radny Pan Krzysztof Deutsch zapytał o wycinkę krzewów. 
Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer powiedział, że nie będzie wycinki krzewów wzdłuż 

całych ciągów z dwóch powodów- po pierwsze w wyniku takich działań drobna zwierzyna nie 

ma się gdzie chronić, po drugie wycinanka będzie prowadzona tylko przy skrzyżowaniach i 
na niebezpiecznych łukach. Ponadto wycinka powoduje, że odrastają krzewy z powrotem. 
Układ korzeni krzewów jest bardzo rozbudowany i wchodzi aż pod jezdnię. Wyrywanie więc 

takich krzewów powoduje uszkodzenia w asfalcie. 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał o przebieg dogi Pawłowice- Lęka Wielka. 
Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer poinformował, że zostały zmienione okręgi drogowe. Z 

ponad 100 numerów zostało 80 przydzielonych przez Marszałka Województwa. Przebieg 

drogi należy odczytać z mapy. Ponadto Dyrektor dodał, że droga ta nie podlegała dotąd 

programowi zimowego utrzymania, ale jeżeli  radny zgłasza taka uwagę to należy ja 

rozpatrzyć. Zaznaczył też, że nie wszystkie gminy na bieżąco informują o zmianie kursów 

autobusów dowożących dzieci do szkół. 
Radny Pan Krzysztof Wachowiak zapytał o monitoring pogody. 
Dyrektor PZD Pan Grzegorz Mayer odpowiedział, że monitoring jest prowadzony w Krobi i 

Grabonogu. 

Radny Pan Mirosław Waluś złożył wniosek o ujęcie w standardzie IV- POSYPYWANIE 
drogi Pudliszki-Krobia w ciągu drogi Pudliszki -Karzec- Krobia. 
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Wniosek w wyniku głosowania- 2 głosy „za", 3 głosy „przeciw" przy 3 głosach 
„wstrzymujących się" odrzucił wniosek radnego Pana Mirosława Walusia. 

Uchwała Nr 2/6/06 w sprawie przyjęcia informacji Powiatowego Zarządu Dróg w 
Gostyniu na temat zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2006-2007 
została podjęta w wyniku głosowania-7 głosów „za", O głosów „przeciw", 1 głos 
„wstrzymujący się". 

Ad. 6 

Wolne głosy i wnioski. 
Radna Pani Elżbieta Pałka zaproponowała, aby jeszcze przed przystąpieniem do 

opiniowania projektu uchwały w sprawie budżetu powiatu na 2007 r. radni zapoznali się z 

inwestycjami już wykonanymi w jednostkach. 
Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski powiedział, że jest propozycja, aby taki 
objazd jednostek powiatowych odbył się wiosną. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki stwierdził, że taki wyjazd powinien obyć się 

koniecznie przed sesją budżetową i przed posiedzeniami komisji. 
Ponadto poinformował, że otrzymał wnioski Zarządu, które zostały skierowane do Komisji 

Budżetu celem zaopiniowania. 
Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki zaproponował, aby komisja wybrała ze 
swego grona Wiceprzewodniczącego Komisji. Powiedział, że jego stanowisko jest odmienne-to 
Zarząd powinien zając stanowisko, a komisja ewentualnie później to omawiać Radna Pani 
Elżbieta Pałka powiedziała, że w tym wypadku Komisja musiałaby wskazać źródła finansowania a 
jednocześnie nie ma takiej możliwości. 

Przewodniczący Komisji Pan Henryk Sadzki zaproponował, aby do wniosków tych 

powrócić przy projekcie budżetu na 2007 r. 

Członkowie komisji postanowili zwrócić wnioski do Zarządu Powiatu celem 
przedstawienia stanowiska. Komisja zajmie się wnioskami po przedstawieniu 
stanowiska Zarządu. 

Radna Pani Elżbieta Pałka zaproponowała kandydaturę radnego Pana Mirosława Walusia. Radny 
Pan Mirosław Waluś wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Uchwała Nr 2/7/06 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu, 
Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego została podjęta w wyniku głosowania - 7 głosów 
„za", O głosów „przeciw", 1 głos „wstrzymujący się". 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie komisji. 

Przewodniczący 
Komisji Budżetu, Inwestycji i 
Rozwoju Gospodarczego 

  

  

i/ 

Henryk Sadzki 

Protokołowała: 
Elżbieta Mikstacka 
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